



LSM-3



Marshall Electronics

Professional Audio Division

Phone: 310-333-0606 • 800-800-6608 • Fax: 310-333-0688

www.mxlamics.com • sales@mxlamics.com

Dynamic Microphone

Microphone Dynamique

LSM-3

Thank you for choosing the MXL LSM-3 Dynamic microphone. With proper care, this mic will provide many years of satisfaction. To get the best results, please take a few moments to read this manual.

Merci d’avoir choisi ce microphone dynamique MXL LSM-3. Avec un entretien approprié, ce micro vous donnera entière satisfaction durant de nombreuses années. Pour de meilleurs résultats, veuillez consacrer quelques instants à lire ce manuel.

Enjoy your microphone! / Appréciez avec votre microphone!

The MXL Team / L’équipe MXL

General Characteristics / Caractéristiques Générales

The LSM-3 is a cardioid dynamic microphone. The term “cardoid response” means that the LSM-3 is most sensitive to sound arriving from the front, and less sensitive to sound from the rear and sides. Rugged construction and a metal mesh grill ensure the LSM-3 will perform consistently in nearly all environments. The LSM-3 features a standard 3-pin male XLR type connector. The microphone can be connected to the rest of your equipment using a standard microphone cable fitted with a female 3-pin type XLR connector.

Le LSM-3 est un microphone dynamique cardioïde. Le terme “réponse cardioïde” signifie que le LSM-3 est plus sensible aux sons venant de l’avant, et moins sensible aux sons provenant de l’arrière et des côtés. Sa construction robuste et un grillage métallique assurent au LSM-3 de fonctionner systématiquement dans presque tous les environnements. Le LSM-3 dispose d’un connecteur mâle standard à 3 broches de type XLR. Le microphone peut être connecté au reste de votre équipement à l’aide d’un câble à microphone standard équipé d’un connecteur femelle de type XLR à 3 broches.

Contents / Contenu

Unpack your MXL LSM-3 microphone carefully and verify that all of the following items are included / Déballé soigneusement votre microphone MXL LSM-3 et assurez-vous que tous les articles ci-dessous y soient:

- MXL LSM-3 microphone / Microphone MXL LSM-3
- Hard mount mic stand adapter / Attache pour adaptateur de support à micro

If any of these items are missing or damaged, contact the company from which you purchased the microphone.

Si un des articles manque ou est endommagé, veuillez contacter la compagnie qui vous la vendu.

Microphone Cable / Câble du microphone

The microphone cable can have a profound effect on the sound of any microphone. Even the finest microphone will sound poor if the interconnect cable allows noise to enter or causes distortion and loss of information. We recommend that you use the best microphone cable that your budget will allow.

Le câble du micro peut affecter le son. Même si le microphone est sophistiqué, le son sera de pauvre qualité si le câble d’interconnexion est mal blindé ou provoque une distorsion et une perte d’information. Nous

vous conseillons d’utiliser le meilleur câble à microphone que vous pouvez vous offrir.

Care / Précautions

Dust and foreign material can reduce the performance of a microphone over time, so you should store the MXL LSM-3 in its case when not in use.

La poussière et les corps étrangers peuvent réduire, avec le temps, les performances d’un microphone; ranger le MXL LSM-3 lorsqu’il n’est pas utilisé.

Specifications / Caractéristiques

Type	Dynamic
Frequency Response	40Hz-14kHz
Polar Pattern	Cardioid
Impedance	600 ohms
Sensitivity	-54dB re 1 V/Pa
Size	7.09in x 1.93in /180mm x 49mm
Weight	0.61 lbs/277g

Type	Dynamique
Réponse de fréquence	40Hz - 14kHz
Courbe de directivité	Cardioïde
Impédance	600 ohms
Sensibilité	-54 dB re 1 V/Pa
Taille	7,09 po x 1,93 po /180 mm x 49 mm
Poids	0,61 lb/277 g

Warranty / Garantie

This microphone is guaranteed against defects in materials and workmanship for one year from date of purchase. Should you encounter any problem with this unit, promptly contact the company from which you purchased it from for assistance. The original dated sales receipt will be necessary for any warranty claim. Do not send any unit directly to us without prior authorization from our service department. Warranty coverage is limited to repair or replacement (at our option) of the microphone, and does not cover incidental damages due to use of this unit, nor damage caused by accidental misuse of this product.

Le microphone est garanti contre les défauts de matériel et de fabrication pendant un ans à compter de la date d’achat. Si vous rencontrez quelque problème avec cette unité, entrez en contact rapidement avec le magasin où vous l’avez acheté pour obtenir de l’aide. Le reçu de vente original daté sera nécessaire pour toute réclamation de garantie. Ne nous envoyez aucune unité directement sans autorisation préalable de notre service après vente! L’assurance de garantie est limitée à la réparation ou au remplacement (à notre option) du microphone, et ne couvre pas des dommages fortuits dus à l’utilisation de cette unité, ni les dommages provoqués par le mauvais usage accidentel du produit.